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Onderwerp: Schriftelijke vragen ex. art 46 RvO over miljoenentegenvallers Jeugdzorg

Geacht College,

De VVD-fractie heeft kennis genomen van de berichten over miljoenentegenvallers bij de 
jeugdzorg in de Stentor edities Salland en Zwolle en het voorstel van B&W van Zwolle dat 
aldaar inmiddels al uitvoerig met de raad is besproken.

1. Hoe groot zijn deze problemen voor Deventer?

2. Op welke manier en in welke mate hangt de omvang van de problemen voor Deventer 
samen met de afspraken die met andere gemeenten in West-Overijssel zijn gemaakt?

Uit gesprekken met aanbieders krijgen wij de indruk dat de onaangekondigde kaasschaaf 
waar zij mee te maken krijgen, kan betekenen dat kinderen uit Deventer niet meer tijdig de 
aandacht krijgen die nodig is.

3. Welke maatregelen heeft u genomen om er voor te zorgen dat ook nu geen kinderen 
tussen wal en schip belanden?

Uit de discussie in Zwolle krijgen wij de indruk dat regionaal de structurele oplossing onder 
meer wordt gezocht in aanvullende rijksbijdragen omdat er in de periode 2012-2014 in deze 
regio relatief veel groei in het gebruik van voorzieningen zou zijn geweest. 

4. Heeft u dit beeld ook voor Deventer en welke afspraken heeft u gemaakt over verdeling 
van lusten en lasten van regionale samenwerking als er verschillen zijn door lokale 
inspanningen?

Wij zijn B&W van Zwolle erkentelijk voor de informatie die zij over deze belangrijke zaak 
openbaar hebben gemaakt.

5. Vind u dat uw eigen informatievoorziening recht doet aan de betrokkenheid van de raad in 
Deventer bij het jeugdbeleid en de uitspraken over transparantie in uw bestuursakkoord?
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